
 

 

 

  

 

Møte Hana Fau 

Sted  

Digitalt teams møte 

Dato 04.02.2021 

Tilstede. 1a: Odd Meling 

               1b: Lene Espedal 

               2a: Mariann Gudmestad  

               2b: Kristin Veggeland 

               3a Anne Lynghammer 

               3b: Torbjørg H. Dagestad 

               4a: Carmen Rothe 

               4b: Monika Skramstad Dørum 

               5a: Wilfred Johnsen 

               5b: Ivana Narvestad 

               6a: Elin Hetland 

               6b: Kristine Rønneberg 

               7a: Jorunn Lyngset 

            Sfo: Anngunn M. Årsheim 

              Atle Sømme 

                     

 

Referent Kristine Rønneberg 

Neste møte 07.01.21 

Sak 1  

Orientering fra skolen ved Atle Sømme rektor. 

Rektor orienterer om covid-19 utbrudd på skolen i januar. Til sammen 15 elever og 4 

ansatte testet positivt. Skolen ble stengt 20.1 for å teste samtlige ansatte. Alle de 

ansatte testet negativt. Rektor er takknemlig for gode og lojale medarbeidere i 

klassen og på sfo. Hana skole og sfo er en sterk organisasjon med ansatte som yter 

sitt beste i krevende situasjoner og som måtte omstille seg fra gult til rødt nivå fra 

søndag til mandag.  

 

Det er kommet ønsker fra ansatte og foreldre om hjemmeskole for elevene i januar, 

men det er ikke rektor som avgjør om skolen driftes på gult eller rødt nivå eller om 

det skal åpnes for hjemmeskole for elevene. Det er kommuneoverlegen i Sandnes 

som tar disse avgjørelsene.  

 

Rektor opplever også stor grad av forståelse og positive tilbakemeldinger som hentet 



 

 

barn hjem fra sfo, når ansatte var i karantene.  

 

Rektor ønsker at FAU skal ta en avgjørelse på om det skal videreføres en tradisjon 

med skolefotografering på skolen og i så fall hvilket tilbud vi skal gå for.  

 

Rektor ønsker en avklaring på om vårens foreldremøter kan holdes digitalt på teams, 

noe FAU var positive til. Det ble også opprettet et utvalg for å gå gjennom 

foreldreundersøkelsen, de skal ha møte neste uke. 

  

Sak 2. 

 

Skolefotografering: FAU ønsker å videreføre tradisjonen med skolefotografering på 

Hana skole og gikk gjennom to ulike leverandører. Valget falt på Lima Foto til neste 

år.  

 

 

 

 

Oppdatering fra arbeidsgrupper:  

 

Trivselgrupper 1-4 og 5-7: Fellesarrangement utgår pga pandemien dette skoleåret. 

Trivselgruppene oppfordrer  

klassekontaktene til å gjøre noe klassevis i stedet.  

 

Trafikkgruppe: Ingenting enda 

 

Utegruppe: Rampen blir utbedret i løpet av våren.   

 

Natteravn: Avventer fortsatt med oppstart pga covid-19 pandemien, Blir tatt opp 

som tema på foreldremøter på 5-7 trinn 

 

17. mai gruppe: Ingenting enda, alt er avhengig av pandemien.  

 

SU: Skal ha møte i januar, temaet blir smittesituasjonen, transponder og skoleruten 

for neste skoleår.  

 

SMU: Skal ha møte neste uke for å gå gjennom elevundersøkelsen.  

Eventuelt:  

 

 

 


